

部門：政府總部新聞組－食物及衛生

稿號：GIS201503270352

政府委任醫院管理局成員

政府今日（三月二十七日）宣布，再度委任醫院管理局（醫管局）六名現任成員和委任一名新成員，任期兩年。

獲再度委任的成員分別是蔣麗婉、甘博文博士、梁卓偉教授、梁憲孫教授、彭耀佳和葉健雄教授，而新委任的成員是何永賢。除梁卓偉教授的任期由二〇一五年八月一日起生效外，其餘六名成員的委任均由二〇一五年四月一日起生效。

何永賢是公營醫療體系內經驗豐富的醫務化驗師，現為伊利沙伯醫院病理學部經理。

食物及衛生局局長高永文歡迎何永賢加入醫管局，並向於四月一日起離任的醫管局成員李志光醫生致意，感謝他多年來為醫管局作出的貢獻和建議。

由二〇一五年四月一日起，醫管局由一名主席、二十三名非官方成員、三名公務員及一名醫管局主要行政人員組成，名單如下：

主席：

梁智仁教授

非官方成員：

陳富強

陳家亮教授

鄭瑋青

鄭恩基

蔣麗婉

莊偉茵

馮載祥

馮孝忠

何永賢

黃嘉純

甘博文博士
劉國輝
李開賢
李子芬教授
梁卓偉教授
梁高美懿
梁憲孫教授
盧偉國博士
馬清鏗
伍穎梅
彭耀佳
王桂壩
葉健雄教授

公務員：

食物及衛生局常任秘書長（衛生）袁銘輝
衛生署署長陳漢儀醫生
財經事務及庫務局副秘書長（庫務）梁悅賢

醫管局主要行政人員：

醫管局行政總裁梁栢賢醫生

完

2015年3月27日（星期五）
香港時間11時34分

Department: Secretariat Press Office (Food and Health)

Serial No.: GIS201503270343

Appointments to Hospital Authority

The Government announced today (March 27) the re-appointment of six serving members and the appointment of a new member to the Hospital Authority (HA) for a term of two years.

Ms Chiang Lai-yuen, Dr Kam Pok-man, Professor Gabriel Matthew Leung, Professor Raymond Liang Hin-suen, Mr Pang Yiu-kai and Professor Maurice Yap Keng-hung are re-appointed as members of the HA. Mr Ho Wing-yin is appointed as a new member.

All appointments will take effect from April 1, 2015 except that of Professor Leung. His appointment will start from August 1, 2015.

Mr Ho is an experienced medical laboratory technologist in the public healthcare sector. He is currently the Department Manager (Pathology) of Queen Elizabeth Hospital.

The Secretary for Food and Health, Dr Ko Wing-man, welcomed Mr Ho to the HA. He also thanked Dr Li Chi-kong, who will retire from the HA with effect from April 1, 2015, for his advice and contribution to the HA over the years.

The HA, as from April 1, 2015, will comprise a chairman, 23 non-official members, three public officers and one principal officer from the HA. The new membership list is as follows:

Chairman:

Professor John Leong Chi-yan

Non-official Members:

Mr William Chan Fu-keung

Professor Francis Chan Ka-leung

Ms Anita Cheng Wai-ching

Mr Cheng Yan-kee

Ms Chiang Lai-yuen

Ms Quince Chong Wai-yan

Mr Ricky Fung Choi-cheung

Mr Andrew Fung Hau-chung

Mr Ho Wing-yin

Mr Lester Garson Huang

Dr Kam Pok-man

Mr Andy Lau Kwok-fai

Mr Stephen Lee Hoi-yin

Professor Diana Lee Tze-fan
Professor Gabriel Matthew Leung
Mrs Margaret Leung Ko May-yee
Professor Raymond Liang Hin-suen
Dr Lo Wai-kwok
Mr Patrick Ma Ching-hang
Ms Winnie Ng
Mr Pang Yiu-kai
Mr Wong Kwai-huen
Professor Maurice Yap Keng-hung

Public Officers:

Permanent Secretary for Food and Health (Health), Mr Richard Yuen
Director of Health, Dr Constance Chan
Deputy Secretary for Financial Services and the Treasury (Treasury), Ms
Esther Leung

HA Principal Officer:

Chief Executive, HA, Dr Leung Pak-yin
Ends/Friday, March 27, 2015
Issued at HKT 11:33